
7 juni 2022 

 

Geachte, 

 

Graag wil ik mijn zienswijze indienen in het sluiten van de jacht op Haas in het komende jachtseizoen 

voor de provincies Groningen, Limburg en Utrecht; alsmede de het sluiten van de jacht op konijn 

aankomend jachtseizoen voor alle provincies. 

Het beheer van een jachtveld kost veel tijd en energie. Inventariseren, schade beperken voor het 

agrarisch gebruik, biotoopverbetering in de vorm van inzaaien overhoeken en planten van struweel 

voor schuilmogelijkheden voor de winter.  Investeren in wildredders en afzoeken van te maaien 

weilanden om maaislachtoffers onder de jonge hazen en reekalfjes te voorkomen. Alles om een 

‘redelijke wildstand’ in stand te houden. Dit is immers de taak van de jager volgens de wet.  

Uiteraard zijn we zuinig op het wild dat zich in het jachtveld bevindt. We oogsten terughoudend als 

er van een wildsoort minder aantallen zijn dan voorheen.  

Al met al vind ik dat de verantwoordelijkheid van het wel of niet bejagen van een wildsoort bij de 

jager hoort te liggen die exact weet wat er in zijn jachtveld aanwezig is.  

Wie anders dan de jager neemt de zorg op zich voor het voortbestaan van het Haas en het konijn? 

Ik ben dus tegen de sluiting van de jacht aankomend seizoen op Haas in de provincies Groningen, 

Utrecht en Limburg, en op konijn in alle provincies. 

 

Vriendelijke groet. 

 

 

 


